
Referat fra for Årsmøtet i Kløver Ess mandag 17/2-2025 kl 1800 på Bøndernes.  

1. Innkallingen. Den ble lagt ut på vår nye hjemmeside sammen med 

vedleggene. Ingen kommentarer, godkjent. 

2. Møteleder var Ragnar Knarud som kommenterte en skuffende lav 

deltagelse på Årsmøtet til tross for at spill med trukket makker var 

omgjort til valgfri makker. Muligens hadde ikke alle fått med seg den 

endringen selv om dette ble annonser på forrige spillekveld og på vår 

hjemmeside. 

3. Årsberetningen ved sekretær Øystein Mauritzsen ble lest opp og en av 

kommentarene var at klubbmestere for sesongen 2024/25, Tron Skiaker 

og Halvard Fallang burde vært inkludert i årsberetningen. Det kommer 

som en tilføyelse til beretningen. 

4. Et oversiktlig og godt regnskap for 2024 ble gjennomgått via storskjerm 

av Kåre Bjertnæs og noen av nøkkeltallene derfra viser et driftsresultat på 

15 700 kr. De største inntektene kommer fra spilleavgiften på 109 767 kr, 

momsrefusjon på 19 035 kr, grasrotmidler fra Norsk tipping på 18 545 kr 

og kontingenter på kr 14 140. På utgiftssiden var husleien for Bøndernes 

på kr 44100 den største, den inneholdt også et etterslep fra 2023 og 

harmonerte derfor ikke med budsjettet. Andre store poster var premier 

kr 23 949, NBF kr 23 275 og en årsfest på kr 12 365 som oversteg 

budsjettet med kr 2 365.  

5. Budsjett for 2025 ved Kåre og Ragnar ble gjennomgått og var i stor grad 

en blåkopi av 2024-budsjettet. Flere detaljerte tall i regnskap og budsjett 

er tilgjengelig på våre hjemmesider. Det er et prioritert mål å pløye 

overskudd tilbake til medlemmene via sosiale arrangementer og 

premiering. 

6. Kontingent, styrets forslag om at disse beholdes uendret på 410 kr hvorav 

kr 250 går til NBF, kr 60 til Buskerud Krets og kr 100 til Kløver Ess. 

Kveldskontingenten på kr 80 beholdes også.  

7. Innkomne forslag. Det var ingen innkomne forslag, men Geir hadde 

meldt et innspill pr mail med referanse til vedtekter og reglement der det 

ble påpekt at vedtekter er en årsmøtesak mens turneringsreglementer 

avgjøres av styret, noe som vil bli fulgt opp.  



8. Valg. Valgkomitéens formann Jan Erik Larsen leste opp forslagene og disse 

ble gjenvalgt for en ny toårsperiode: Leder Ragnar Knarud og sekretær 

Øystein Mauritzsen. Kasserer Kåre Bjertnæs, nestleder Ingeborg Blisten 

og Arild Nilsen var ikke på valg. Revisor Halvard Fallang har gjort en god 

jobb og fikk fornye tillit, sammen med valgkomiteens medlemmer Jan 

Erik Larsen og Arve Melhus. Sistnevnte duo, sammen med Ingeborg 

Blisten, ble utvidet til en trio som skal bestyre hederstegns komiteen. Alle 

valgene ble i god østeuropeisk stil avgjort med akklamasjon. 

9. Sjefens tale. Ragnar tok seg tid til å kommentere aktiviteten i Kløver Ess 

og ga mange lovord for Øysteins mange bridgearrangementet i inn- og 

utland over flere tiår. Oppfordringen var generelt til medlemmene var å 

delta aktivt på aktuelle bridge arrangementene og sosiale arenaer som 

f.eks NBFs turneringer på Tenerife, Kretsens planer om et 

helgearrangement på Sole Hotell som vil omfatte flere turneringstyper, 

KM par, veteran, damer og kanskje også rekrutt som bør være en 

prioritert utfordring. Følg med på kretsens hjemmeside via denne linken 

(som oppdateres senere): Terminliste - NBF Buskerud - NBF Det kom også 

en påminnelse om at Kløver Ess arrangerer Hadelandsmesterskapet 1. 

juni på Bjertnæs Sags kantine. Som den eneste klubben i nærområdet vil 

sommerbridgen også i år bli arrangere med kretspoeng som bonus. Før 

spillestart var det gratis servering av pølser og kaffe til alle frammøtte fra 

Lill Helens kjøkken. 

10. Spill med Kløvertoto.  Liten oppslutning gjorde at det bare ble 4,5 bord 

og 21 spill med valgfri makker og HCP-premiering. Seieren gikk til et nytt 

radarpar: Ragnar Knarud og Arve Melhus foran Arvid Haugen og Leif 

Magne Parthaugen. 

Årsmøtet ble avsluttet kl 1845. 

Jevnaker 18. februar 2025, 

Øystein Mauritzsen, sekretær.  

https://nbfbuskerud.com/terminliste

